
Dialogoplæg til Lars Ewald Jensen, Trafik og Byg, Assens kommune ifm. Handicaprådsmøde 
 
Handicaprådet i Assens Kommune arbejder for at mennesker med handicap og deres pårørende får samme 
vilkår for at deltage i samfundslivet som alle andre medborgere. Handicaprådet ønsker derfor en dialog om 
at fastholde og styrke vores positive indsats på Trafik og Byg området. Handicaprådet vil gerne kvittere for 
det gode samarbejde vi har haft indtil nu - vi håber og forventer at det fortsætter fremadrettet. 
 

 Handicaprådet ønsker en drøftelse af samarbejdet omkring dispensationsansøgninger 

 Handicaprådet ønsker en drøftelse af fordele og ulemper ved etablering af en tilgængelighedspolitik, 
samt hvilke områder en tilgængelighedspolitik kan indeholde 

 Handicaprådet ønsker en tidlig involvering i kommunens egne projekter 

 Handicaprådet ønsker en drøftelse om behovet for viden indenfor tilgængelighed / universelt design 

 Handicaprådet ønsker en drøftelse om at øge kommunens niveau for tilgængelighed fra 
”lovgivningsmæssigt mindstekrav” til ”SBI anbefaler” 

 
Hermed oplæg til dialog med udgangspunkt i ovenstående: 
  

1. Hvilke områder finder Trafik og Byg at indsatsen kan, eller bør, styrkes på? 
(Indsatsen for handicappedes vilkår for deltagelse i samfundslivet) 

 I særlig grad 

 Når muligheden byder sig 

 Aldrig 
 

2. Hvilke områder har Trafik og Byg særlig fokus på? 

 lige nu 

 i fremtiden 
 

3. Ser Trafik og Byg områder som er svære at skabe gode vilkår for handicappedes deltagelse i 
samfundslivet på? 

 På grund af modstridende interesser 

 På grund af pris / effekt konflikt 

 Andet 
 

4. Hvordan vurderer Trafik og Byg at kommunens samlede indsats fungerer? 
 

5. Ser Trafik og Byg områder hvor vores nuværende samarbejde kan forbedres? 
 
 
Handicaprådet ser frem til et godt møde. 
 
På vegne af Handicaprådet 
Mikael Rosenkilde 


